
Zápis č. 4/2015 ze zasedání Dozorčí rady České asociace stolního tenisu  

 

dne 9. 11. 2015 
 

 

Přítomni: Alice Roubalová, Zdeněk Jirásek, Jaromír Zlámal, Jiří Juřena 

Omluven: Karel Karlovský 

 

Místo konání: budova Kooperativy, Pobřežní 665/21, Praha 8 

 

Program: 

1) Kontrola úkolů z minulého jednání 

2) Průběh a výsledky kontrol čerpání finančních prostředků z rozpočtu ČAST 

3) Informace od vedení ČAST 

4) Informace od nového vedení APK 

5) Nové stanovy ČAST 

6) Rozdělení funkcí ve struktuře ČAST 

7) Různé   
 

Projednáno: 

1) Kontrola úkolů z minulého jednání 

 Úkol: zaslání aktualizovaného přehledu výdajů za reprezentační akce mládeže, 

které již proběhly (O: N. Endal, T: do 30. 9. 2015). 

Závěr: splněno, N. Endal zaslal přehled výdajů na reprezentační akce mládeže 

k 13. 9. 2015. Výdaje byly poníženy o příspěvky samoplátců, které však nebyly 

původně plánovány a sloužily na pokrytí neočekávaných výdajů. 

 Úkol: kontrola rozpočtu KVS pro reprezentační akce (A. Roubalová). 

Závěr: viz dále. 

 Úkol: kontrola finančních prostředků v projektu HBO (J. Zlámal). 

Závěr: viz dále 

 Úkol: společná schůzka DR a VV (A. Roubalová). 

Závěr: ke dni zasedání DR nebyl domluven společný termín, předseda VV ČAST 

navrhuje termíny 2. 12. nebo 17. 12. od 14 hod.. 

 Úkol: průběh konkurzu na reprezentačního trenéra juniorek a jeho výsledky (A. 

Roubalová) 

Závěr: splněno, na základě opakovaných upozornění DR konkurz proběhl dle 

obecně platných pravidel. Reprezentačním trenérem se stal Aleš Sviták. 

 

2) Průběh a výsledky kontrol čerpání finančních prostředků z rozpočtu ČAST 

a) rozpočet KVS 

- A. Roubalová informovala ostatní členy DR o dosavadním průběhu kontroly výdajů na 

reprezentační akce mládeže s následujícími poznatky: 

 zaúčtování předkládaných dokladů do účetnictví ČAST je prováděno dle účetních 

zásad, účetnictví je J. Brothánkem vedeno pečlivě a v souladu s platnou 

legislativou, 

 vzhledem ke stále se měnící legislativě by byla vhodná kontrola některých položek 

jako např. strava, diety, kapesné apod. v pracovněprávním vztahu ke smlouvám 

reprezentačních trenérů, 

 je nutné dořešit plánování a zaúčtování příjmů – příspěvků samoplátců, které 

doposud plánovány nebyly a nebyly ani účtovány jako příjmy v rozpočtu KVS, 



 plán na rok 2015 neobsahuje celkové plánované výdaje, pro porovnání s čerpáním 

plánu je nutné tuto částku doplnit, 

 účast Jaroslava Mikesky na French Open jako reprezentačního trenéra na náklady 

ČAST byla odůvodněna tím, že byl o účast požádán. 

 Úkol: A. Roubalová se bude rozpočtem KVS pro reprezentační akce dále 

zabývat v souladu s výše uvedenými závěry. (O: A. Roubalová) 

 Úkol: A. Roubalová seznámí s výše uvedenými poznatky VV ČAST a požádá 

N. Endala o aktualizované údaje čerpání rozpočtu. (O: A. Roubalová, T: 

nejbližší zasedání VV ČAST) 

 Úkol: A. Roubalová požádá předsedu VV ČAST o předložení smluv 

reprezentačních trenérů pro posouzení pracovně právního hlediska 

vyplácených položek. (O: A. Roubalová, T: co nejdříve) 

b) projekt HBO 

- J. Zlámal seznámil ostatní členy DR se závěry kontroly dokladů a účetnictví projektu 

HBO: 

 zaúčtované přímé náklady souhlasí s rozpočtem, 

 otázkou zůstává, zda by náklady na trenéra P. Steffka neměly být rovněž 

zaúčtovány v nákladech projektu HBO. 

 Úkol: prověřit správnost zaúčtování nákladů trenéra P. Steffka. (O: A. 

Roubalová, T: nejbližší zasedání VV ČAST) 

 

3) Informace od vedení ČAST 

- Z. Jirásek seznámil členy DR s informacemi z posledního zasedání VV ČAST. 

- Členové DR se shodli na tom, že na společné schůzce s VV ČAST je nutné projednat 

především termín Konference ČAST a s tím související tvorbu rozpočtu ČAST a 

případná pravidla pro rozpočtové provizorium. 

 

4) Informace od nového vedení APK 

- A. Roubalová informovala ostatní členy DR o jednáních s novým předsedou APK P. 

Korbelem, která se týkala kompetencí DR ČAST ve vztahu k APK, konkrétně: 

 řešení problémů jednotlivých klubů, jejichž družstvo hraje Extraligu mužů, 

 financování TV přenosů, které jsou placeny z rozpočtu ČAST na základě smluv, 

které uzavřel VV ČAST. 

- předseda APK P. Korbel se domnívá, že tyto záležitosti jsou v kompetenci DR ČAST a 

souhlasí s tím, aby se jimi DR zabývala v souladu se Stanovami ČAST. 

 Úkol: seznámit VV ČAST se závěry jednání předsedů APK a DR ČAST. (O: 

A. Roubalová, T: nejbližší zasedání VV ČAST) 

 

5) Nové Stanovy ČAST 

- A. Roubalová informovala o aktuálním stavu přípravy nových stanov. 

 Úkol: požádat o předložení návrhu nových stanov ČAST členům DR. (O: A. 

Roubalová, T: nejbližší zasedání VV ČAST). 

 

6) Rozdělení funkcí ve struktuře ČAST 

- A. Roubalová zkonstatovala, že přes opakované upozornění DR na webových stránkách 

ČAST stále ještě není uvedeno, kdo je prvním místopředsedou VV ČAST v souladu 

s článkem 15.2 Stanov ČAST, zvolení ostatních místopředsedů je zřejmé vzhledem 

k počtu členů VV ČAST. 



- A. Roubalová informovala o tom, že VV ČAST zvolil předsedu KVS P. Nedomu 

zároveň i sportovním manažerem reprezentace ČR, jeho náplň práce a zařazení ve 

struktuře ČAST však není nikde uvedeno,  

 Úkol: požádat předsedu ČAST o informaci, jaká bude náplň práce 

sportovního manažera reprezentace ČR a jak bude zařazen ve struktuře 

ČAST (O: A. Roubalová, T: do příštího jednání DR) 

 

7) Rada krajů 28. 11. 2015 

- A. Roubalová informovala o pozvání na jednání Rady krajů dne 28. 11. 2015. 

 Úkol: účast na jednání Rady krajů (O: A. Roubalová, T: 28. 11. 2015) 

 

8) Žádost MSK Břeclav  

- DR projednala žádost L. Ivanové z MSK Břeclav o projednání přidělení dotací 

z Projektu podpory oddílů talentované mládeže tomuto klubu, 

- vzhledem k tomu, že členové DR neznají systém kritérií na přidělování dotací, bude 

projednáno na VV ČAST. 

 Úkol: projednat žádost MSK Břeclav na VV ČAST (O: A. Roubalová, T: 

nejbližší zasedání VV ČAST). 

 

9) Účast členů DR na zasedáních VV ČAST 

 10. 11. od 14 hod. v Praze - A. Roubalová 

 

10) Zasedání DR 

- další jednání bude při příležitosti finále Českého poháru v Hodoníně dne 19. 12. 2015. 

 

 

 

V Praze dne 10. 11. 2015 

 

Zapsala: Alice Roubalová 

Ověřili: členové DR  


